
                                
 
 
 
 
 

Skrivelse angående uppföljning av lex Sarah-anmälningar 
 

 
Socialförvaltningen och äldreförvaltningen redovisar vid detta sammanträde en 
uppföljning av stadens lex Sarah-rapportering för förra året. Som förvaltningarna 
påpekar är lex Sarah-anmälningar ett led i verksamheternas systematiska 
kvalitetsarbete. Utredningen av en lex Sarah-anmälning syftar till att förhindra att vad 
som har hänt inte ska uppkomma igen. 
 
I uppföljningen redovisar förvaltningarna hur många anmälningar som har gjorts, 
inom vilken nämnd, regiform och område, samt om de har föranlett anmälningar till 
Inspektionen för vård och omsorg. Det står dock ingenting om vad som har hänt 
sedan: hur har utförarna gått vidare och tagit lärdom av det som har skett? Har 
anmälningarna blivit en startpunkt för att försöka förbättra rutiner och kvalitet, eller 
har de stannat vid en skrivbordsprodukt? 
 
Det vore värdefullt för oss att få någon form av bild, även om den kanske inte kan bli 
helt fullständig, av hur verksamheterna arbetar med lex Sarah-anmälningar. 
 
Med anledning av det ovan anförda hemställer vi att Äldrenämnden beslutar att 
uppdra åt förvaltningen att undersöka och redovisa i vilken mån anmälningar enligt 
lex Sarah föranlett ändrade rutiner eller på annat sätt ändrade arbetssätt hos de 
anmälande verksamheterna. 
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